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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 25/2020 

XXV Sesja w dniu 17 sierpnia 2020  

Obrady rozpoczęto 17 sierpnia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:26 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki nieobecny 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka Jura – Walczak nieobecna 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne: 

otwarcie obrad 
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Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXV 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając przybyłych na obrady gości: Panią Joannę 

Borowiak Posłankę na Sejm RP VIII kadencji, Panią Anetę Jędrzejewską członka 

Zarządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Pana Sławomira Kopyścia członka 

Zarządu Województwa Kujawko-Pomorskiego, Pana Stanisława Pawlaka radnego 

Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego a także Pana Romana 

Gołębiewskiego Starostę Powiatu Włocławskiego. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta powitał na obradach XXV sesji Prezydenta 

Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana 

Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej, Pani Barbary Moraczewskiej, 

Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńską, Skarbnika Miasta Panią Honoratę 

Baranowską a także zebranych na sali dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, 

przedstawicieli mediów, mieszkańców naszego miasta oraz radnych Rady Miasta VIII 

kadencji uczestniczących w obradach.  

stwierdzenie quorum 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 17 sierpnia br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXV sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXIV sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 7 

lipca 2020 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

 zmiany do porządku obrad XXV sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż proponuje rozszerzenie porządku w 

punkcie 16 o uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.K. na działalność 

Prezydenta Miasta Włocławek. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały uzyskały opinię komisji stałej, zatem został spełniony 

wymóg § 55 Statutu Miasta. 

Innych zmian nie zgłoszono. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXV Sesji w punkcie 16 o Uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia skargi Pana A.K. na działalność Prezydenta Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż pierwsza część XXV sesji 

Rady Miasta będzie poświęcona upamiętnieniu wydarzeń związanych z obchodami 

100-lecia obrony Włocławka 1920 roku a następnie procedowane będą uchwały 

zgłoszone w porządku obrad. 

Ad. 2 

Wystąpienie Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego upamiętniające wydarzenia 
związane z Obroną Włocławka 1920 roku. 

Szeroki rys historyczny będący upamiętnieniem 100 rocznicę Obrony Włocławka 

1920r. przedstawił Prezydent Miasta Włocławek dr Marek Wojtkowski, który 

podkreślił, iż jednym z głównych elementów, który przyczynił się do klęski Armii 

Czerwonej, była skuteczna obrona Wisły. Bitwa o Włocławek – choć była małym 

epizodem wojny z 1920 r. – przyczyniła się do powstrzymania marszu wojsk 

bolszewickich i związania ich w walce, co w konsekwencji zapobiegło okrążeniu 

Warszawy z zachodu. Prezydent Miasta zwrócił uwagę na bohaterską obronę miasta 

w wyniku której poległo wielu obrońców i którym poświęcony jest Pomnik Poległych 

Obrońców Wisły 1920, który istnieje na Szpetalskim Wzgórzu i powstał w miejscu 

walk i śmierci większości obrońców. Upamiętnia on ważne dla miasta wydarzenie, 

jakim była zwycięska obrona Włocławka przed bolszewikami w 1920 r. i przypomina 

o istotnym znaczeniu bitwy włocławskiej dla losów tej wojny. W wyniku ostrzału 
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artyleryjskiego Armii Czerwonej na Włocławek poważnie uszkodzona została 

bazylika katedralna, kościół św. Jana Chrzciciela i cerkiew prawosławna. Całkowicie 

spłonął dom biskupów włocławskich, ucierpiały budynki, straty poniosły fabryki i 

instytucje. Prezydent Miasta odniósł się także do obecnych czasów, do wartości 

jakimi są poszanowanie wolności i niepodległości w demokratycznym państwie. 

Ad. 3 

Okolicznościowe wystąpienie Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego 
Piotra Całbeckiego. 
 

W imieniu Marszałka oraz Zarządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego dla 

upamiętnienia doniosłych wydarzeń związanych z obroną Włocławka 1920 roku głos 

zabrali goście przybyli na obrady XXV sesji Rady Miasta: Pani Aneta Jędrzejewska 

członek Zarządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego oraz Pan Sławomir Kopyść 

członek Zarządu Województwa Kujawko-Pomorskiego.  

Ponadto okolicznościowe przemówienie związane z obchodami 100 rocznicy obrony 

Włocławka wygłosił także Pan Stanisław Pawlak radny Sejmiku Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Ad. 4 

Uchwała w sprawie upamiętnienia 100. rocznicy Obrony Włocławka 1920 r. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały upamiętniającej 100 rocznicę 

Obrony Włocławka 1920r. dokonał Prezydent Miasta Włocławek dr Marek 

Wojtkowski. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie upamiętnienia 100. rocznicy Obrony Włocławka 1920 r. 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• głos zabrała Pani Joanna Borowiak Posłanka na Sejm RP VIII kadencji 

będąca gościem XXV sesji Rady Miasta, 

• w dyskusji wziął także udział Przewodniczący Rady Miasta Stanisław 

Wawrzonkoski. 
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Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie upamiętnienia 100. rocznicy Obrony Włocławka 1920 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził także iż podjęcie przez Radę Miasta ww. 

uchwały kończy część związaną z obchodami rocznicowymi upamiętniającymi 

obronę Włocławka 1920r. zaplanowaną podczas obrad sesyjnych. Ponadto 

Przewodniczący ogłosił także 30 minutową przerwę w obradach XXV sesji Rady 

Miasta. 

Przerwa w obradach XXV sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad XXV sesji Rady Miasta po przerwie. 

Ad. 5 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności Miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 7 lipca 
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br. czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 17 sierpnia br. i przedstawia się 

następująco: 

 

Prezydent Miasta poinformował na wstępie swojej wypowiedzi, iż w związku z 

epidemią koronawirusa obecnie w kwarantannie zbiorowej w obiekcie przy ul. Żytniej 

55 przebywają 2 osoby. 

Natomiast informując o działalności w okresie międzysesyjnym stwierdził, iż zostało 

podpisanych 5 umów dotyczących udzielenia zamówienia publicznego: 

10 lipca br. zawarto umowę z Włocławskim Przedsiębiorstwem Robót Drogowych sp. 

z o.o. z siedzibą w Nowej Wsi, na przebudowę ulicy Letniej. Wartość umowy: 2 437 

226,56 złotych brutto. Termin realizacji: 210 dni kalendarzowych od dnia zawarcia 

umowy. 

14 lipca br. podpisano umowę z konsorcjum firm: PPUH „LUX-DOM” Sp. z o.o. z 

siedzibą we Włocławku oraz Włocławskim Przedsiębiorstwem Robót Drogowych Sp. 

z o.o. z siedzibą w Nowej Wsi na zadanie pn.: Rozbudowa ulicy Kraszewskiego na 

odcinku od ulicy Traugutta do ulicy Okrężnej wraz z infrastrukturą towarzyszącą.  

Wartość umowy to 2 163 248,45 złotych brutto. Termin realizacji: 5 miesięcy od dnia 

zawarcia umowy. 

W dniu 31 lipca br. została zawarta umowa z firmą PPHU „LUX-DOM’ Sp. z o. o. z 

siedzibą we Włocławku na zadanie pn.: Budowa/przebudowa chodników (ul. 

Wspólna). Wartość umowy: 126 795,78 złotych brutto. Termin realizacji: 60 dni od 

dnia zawarcia umowy. 

31 lipca br. podpisana została umowa z firmą Włocławskie Przedsiębiorstwo 

Komunalne Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku na zadanie: Odbieranie odpadów 

komunalnych pochodzących z gospodarstw domowych od właścicieli nieruchomości, 

na których zamieszkują mieszkańcy, położonych na terenie Gminy Miasto 

Włocławek. Wartość umowy: 10 799 600,00 złotych brutto. Termin realizacji: od dnia 

01 sierpnia 2020 roku do dnia 31 grudnia 2021r. 

 w dniu 12 sierpnia br. podpisano umowę z firmą FBSerwis S.A. z siedzibą w 

Warszawie na budowę oświetlenia ulicznego. Wartość umowy: 1 883 931,64 złotych 

brutto. Termin realizacji: do dnia 25 czerwca 2021 roku. 

Miejski Zespół Opieki Zdrowotnej we Włocławku został realizatorem „Programu 

szczepień ochronnych przeciwko grypie dla osób w wieku 65 lat i więcej, 

zamieszkałych na terenie miasta Włocławek”. Do 15 grudnia br. zaplanowano 

zaszczepienie 3 400 seniorów. Koszt tegorocznej edycji programu zaplanowano na 

156 000 zł. 

Do końca roku można szczepić się przeciwko pneumokokom odpowiedzialnym za 

zapalenie opon mózgowych lub sepsę. Szczepić mogą się osoby w wieku 65+ 

leczące się z przewlekłego nieżytu oskrzeli i astmy oskrzelowej (na podstawie 

zaświadczenia lekarskiego). Szczepienia można wykonać we wszystkich 

przychodniach Miejskiego Zespołu Opieki Zdrowotnej oraz w Przychodni 

Pulmonologiczno-Alergologicznej w Zespole Przychodni Specjalistycznych na ul. 

Wyszyńskiego. Ze szczepień będzie mogło skorzystać 150 włocławian. Urząd Miasta 

przeznaczył na ten program 22 500 zł.  
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Badania wykazujące zakażenie wirusem wirusowego zapalenia wątroby typu B i C 

włocławianie mogą wykonać w laboratorium Vitalabo przy ul. Chopina 45/2 i Wiejskiej 

31 do 31 grudnia br. Urząd Miasta na ten cel przeznaczył 1 800 zł.  

Rusza program szczepień „Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 

ludzkiego (HPV) Miasta Włocławek” w 2020 r. Realizatorem został MZOZ. W tym 

roku zaplanowano zaszczepienie 280 dziewcząt 12 i 13 letnich. Koszt tegorocznej 

edycji programu wyniesie do 115 600 zł. 

Złożony wniosek o dofinansowanie projektu pn. „Budowa i wyposażenie Centrum 

wsparcia dla osób w kryzysie” znajduje się obecnie w końcowej fazie oceny 

formalno-merytorycznej. 

W dniu 15 lipca br. w Urzędzie Miasta Włocławek podpisano umowy z 10 

właścicielami i użytkownikami wieczystymi nieruchomości zlokalizowanych w 

Specjalnej Strefie Rewitalizacji realizującymi prace remontowe w obszarze 

rewitalizacji w 2020 roku. 

W dniu 30 lipca br. Urząd Miasta Włocławek ogłosił konkurs realizacyjny, otwarty 

jednoetapowy na opracowanie koncepcji programowo-przestrzennej budowy, 

przebudowy i rozbudowy budynków mieszkalnych i mieszkalno-usługowych wraz z 

zagospodarowaniem terenu w kwartale pomiędzy ulicami Brzeską, Cyganka, 3 Maja i 

Żabią we Włocławku na potrzeby społecznego budownictwa czynszowego. Konkurs 

jest w toku. 

6 sierpnia br. uruchomiono internetową ankietę konsultacyjną dla mieszkańców, 

związaną z opracowaniem Planu Ruchu dla Śródmieścia. Ankieta będzie dostępna 

do 20 sierpnia br. 

Wydział Rozwoju w dniu 10 sierpnia br. wysłał do Urzędu Marszałkowskiego w 

Toruniu fiszki projektowe w ramach Krajowego Programu Odbudowy. Jest to 

największy z zaproponowanych instrumentów wsparcia w ramach Funduszu 

Odbudowy, który przewiduje dla Polski pomoc z Unii Europejskiej w wysokości 57 

mld euro na dotacje i pożyczki. Jego celem jest wzmocnienie gospodarki i 

społeczeństwa po kryzysie spowodowanym pandemią Covid-19. 

Gmina Miasto Włocławek nabyła współwłasność nieruchomości położonej  

we Włocławku przy 3 Maja 18, zabudowanej budynkiem mieszkalnym 

wielorodzinnym – kamienicą w ten sposób, że całą nieruchomość przyznano na 

wyłączną własność Gminie Miasto Włocławek. Przedmiotowa nieruchomość znajduje 

się w Specjalnej Strefie Rewitalizacji obszarze rewitalizacji Miasta Włocławek. 

W ramach realizowanego przez Gminę Miasto Włocławek, projektu pn. „Licealiści 

Włocławka podnoszą swoje kompetencje” współfinansowanego przez Regionalny 

Program Operacyjny Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, 5 

sierpnia 2020 roku został dostarczony sprzęt komputerowy na łączną wartość 

264 745,20 zł dla włocławskich liceów.  

W dniu 11 sierpnia 2020 roku tegoroczni maturzyści uzyskali informacje o wynikach 

egzaminów maturalnych w roku szkolnym 2019/2020. W szkołach prowadzonych 

przez Gminę Miasto Włocławek do matury przystąpiło 1169 tegorocznych 

absolwentów. Z przeprowadzonej analizy wynika, że egzamin dojrzałości zdało 860 
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uczniów, co stanowi 73,57%. Spośród 309 uczniów, który nie zdali matury 191 jest 

uprawnionych do egzaminu w sesji poprawkowej.  

W dniu 12 sierpnia 2020 roku we włocławskich szkołach ponadpodstawowych 

ogłoszono listy osób zakwalifikowanych w naborze na rok szkolny 2020/2021. W 

naborze do szkół prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek przygotowano 1640 

miejsc. Wzięło w nim udział 1575 uczniów, spośród których 1500 osób zostało 

zakwalifikowanych do klas pierwszych. W związku z powyższym planowane jest 

utworzenie 57 oddziałów. 

Gmina Miasto Włocławek objęła 6.633 akcje Klubu Koszykówki Włocławek S.A. i 

dokonała za nie zapłaty w wysokości 663.300 zł, co łącznie stanowiło wykorzystanie 

przewidzianej na ten cel w budżecie miasta kwoty 1.300.000 zł. 

W świetle obowiązujących przepisów zmiany powyższe muszą zostać zgłoszone do 

Krajowego Rejestru Sądowego. 

1 sierpnia br. przy Pomniku Żołnierzy Armii Krajowej odbyły się uroczystości 

upamiętniające 76 rocznicę wybuchu Powstania Warszawskiego. 

W dniu 8 sierpnia br. odbyło się otwarcie letnich basenów na Słodowie (ul. Lisek). 

W dniu 15 sierpnia br. odbyły się we Włocławku Wojewódzkie Obchody 100. rocznicy 

Obrony Włocławka. 

 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Piotr Kowal 

•  radny Józef Mazierski 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

•  radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki  

 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2020 rok. 

 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020 - 2030. 
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Szczegółowego wprowadzenia do zagadnień finansowych zawartych w ww. 

projektach uchwał dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiając 

łącznie obydwa punkty dotyczące zmian w budżecie miasta oraz zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej wraz z wprowadzonymi autopoprawkami. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

kolejno pod głosowanie procedowane projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 
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Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski. 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020 - 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 8 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji Miasta Włocławek oraz 
określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Honorata 

Baranowska Skarbnik Miasta, która wyjaśniła przyczyny przesunięcia terminu 

wykupu obligacji oraz przesunięcia obciążeń związanych z rozchodami, które są 

możliwe do przeprowadzenia celem zapewnienia prawidłowej realizacji budżetu w 

roku 2020, poprzez zmniejszenie długu planowanego do spłaty w roku bieżącym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie emisji obligacji Miasta Włocławek oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji Miasta Włocławek oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 



12 

 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie powierzenia jednoosobowej spółce Gminy Miasto Włocławek 
zadań własnych gminy. 

Wprowadzenia do zagadnienia będącego przedmiotem uchwały dokonał dr Marek 

Wojtkowski Prezydent Miasta, który wyjaśnił m.in., iż przedłożona uchwała jest 

kolejnym elementem trwającego procesu zmiany formy funkcjonowania spółki „Baza” 

spółki z.o.o, a jednocześnie ma związek z tworzeniem instytucji otoczenia biznesu 

mającej na celu wspieranie przedsiębiorczości i rozwoju gospodarczego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie powierzenia jednoosobowej spółce Gminy Miasto Włocławek 

zadań własnych gminy rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie powierzenia jednoosobowej spółce Gminy Miasto Włocławek 

zadań własnych gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia "Planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek". 

Projekt uchwały przedstawił Radzie Miasta Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu 

Zbiorowego i Energii Pan Paweł Żyżelewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia "Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek" rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia "Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek".  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Janusz Dębczyński, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 11 

 Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju elektromobilności dla miasta 
Włocławek na lata 2020-2035. 

Projekt uchwały dotyczący strategii rozwoju elektromobilności w mieście przedstawił 

Radzie Miasta Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii Pan Paweł 

Żyżelewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju elektromobilności dla miasta 

Włocławek na lata 2020-2035 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 
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Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju elektromobilności dla miasta 

Włocławek na lata 2020-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kowalski 

BRAK GŁOSU (5) 

Janusz Dębczyński, Joanna Hofman-Kupisz, Wanda Muszalik, Ewa Szczepańska, 

Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 12 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 
będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, 
udostępnianych dla Operatorów i Przewoźników oraz w sprawie określenia 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

Zagadnienie przedstawił jak w uzasadnieniu do projektu uchwały Dyrektor Wydziału 

Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii Pan Paweł Żyżelewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, 

udostępnianych dla Operatorów i Przewoźników oraz w sprawie określenia 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, 

udostępnianych dla Operatorów i Przewoźników oraz w sprawie określenia 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (3) 

Janusz Dębczyński, Joanna Hofman-Kupisz, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla szkół i placówek publicznych, placówek i szkół niepublicznych o 
uprawnieniach szkół publicznych z budżetu Miasta Włocławek oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor Wydziału 

Edukacji Pani Agnieszka Białopiotrowicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek publicznych, placówek i szkół niepublicznych o 

uprawnieniach szkół publicznych z budżetu Miasta Włocławek oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek publicznych, placówek i szkół niepublicznych o 

uprawnieniach szkół publicznych z budżetu Miasta Włocławek oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych w wyborach 
uzupełniających. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż Ustawa – Prawo o ustroju sądów 

powszechnych w art. 162 § 9 wskazuje Radę Gminy jako organ zasięgający od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Informację o kandydacie uzyskuje się i sporządza na zasadach określonych dla 

informacji o kandydacie do objęcia stanowiska sędziowskiego. Mając na względzie 

powyższe postanowienia w drodze niniejszej uchwały Rada Miasta Włocławek 

postanowiła wystąpić o wydanie stosownych opinii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji 

radny Arkadiusz Piasecki. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych w wyborach 

uzupełniających.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do 
sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach 
uzupełniających. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że stosownie do postanowień ustawy - 

Prawo o ustroju sądów powszechnych, ławników do sądów okręgowych oraz sądów 

rejonowych wybierają rady gmin. których obszar objęty jest właściwością tych sądów 
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rejonowych wybierają rady gmin, których obszar objęty jest właściwością tych sądów 

w głosowaniu tajnym. Przed przystąpieniem do wyborów rada powołuje zespół, który 

przedstawi na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach w szczególności w 

zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Mając także na 

uwadze fakt, że dotychczasowa praktyka zmierzała do tego, żeby członkami zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników byli członkowie Komisji Porządku Prawnego i 

Publicznego, Przewodniczący zaproponował, aby podtrzymać tę tradycję, również w 

tej kadencji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji Rady radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta 

zwrócił się do członków Komisji Porządku Prawnego i Publicznego z zapytaniem czy 

wyrażają zgodę na pracę w Zespole. Wszyscy członkowie Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego wyrazili zgodę na udział w pracach Zespołu ds. opiniowania 

kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego na kadencję 2020-2023, 

zgłoszonych w wyborach uzupełniających. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie procedowany projekty uchwał, który w związku z decyzją Rady w § 1 

otrzymuje brzmienie: 

§ 1. Powołuje się Zespół ds. opiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Okręgowego we Włocławku na kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach 

uzupełniających w składzie: 

1. Pan Janusz Dębczyński 

2. Pani Mariola Gawłowska 

3. Pan Jarosław Hupało 

4. Pan Piotr Kowal 

5. Pan Arkadiusz Piasecki 

6. Pan Daniel Tobjasz 

7. Pani Katarzyna Zarębska 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2020-2023, zgłoszonych w wyborach 

uzupełniających w ww. składzie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.K. na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 

 
Stanowisko oraz opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wypracowane w 

przedmiotowej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu ww. stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.K. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 17 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXV sesji Rady Miasta skierowali: 

•  radna Mariola Gawłowska, 

•  radny Andrzej Gołębieski, 

•  radna Joanna Hofman-Kupisz, 

•  radny Jarosław Hupało, 

•  radny Piotr Kowal, 

•  radny Krzysztof Kowalski, 

•  radna Wanda Muszalik, 

•  radny Arkadiusz Piasecki, 

•  radna Elżbieta Rutkowska. 
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Ad. 18 

 Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław 

Wawrzonkoski zwrócił się do radnych Rady Miasta z podziękowaniami za wzięcie 

udziału w charytatywnym meczu koszykówki jaki został rozegrany pomiędzy dorosłą 

drużyną włocławskich radnych a drużyną Młodzieżowej Rady Miasta na rzecz 

pomocy w zebraniu datków na leczenie chorego chłopca z Włocławka Kacpra 

Tesznera.  

Ad. 19 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXV sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 17 sierpnia 2020 roku. 

  Przewodniczący Rady Miasta Włocławek Stanisław Wawrzonkoski 

 

 

 

 


